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Toni Verger: “el carril bici d’Avingudes és fonamental per
impulsar el canvi de model de mobilitat de Ciutat”
 

  

La Federació del PSM-Entesa Nacionalista de Palma considera prioritari per Ciutat ampliar la xarxa de carrils bici per seguir
impulsant un canvi de model de mobilitat de Palma, més sostenible, més respectuós amb l’entorn, més accessible als
ciutadans i més econòmic. Per això, el secretari general de la Federació, Toni Verger, rebutja qualsevol plantejament polític
que pugui anar en contra del futur de la mobilitat de Ciutat. 

“És absurd afirmar que el carril bici de les Avingudes és inútil o insegur. És la principal via de distribució dels ciclistes des
dels barris fins al centre, i els usuaris n’avalen la seguretat i la utilitat”. Verger reconeix que tots els canvis dins una gran
ciutat com és Palma costen d’assimilar al principi però un cop implantats definitivament “tot són avantatges”. En aquest
sentit, recorda la peatonalització dels eixos cívics com el del carrer Blanquerna, on els veïns s’oposaren fermament en un
inici, i actualment reclamen, com ja ho ha fet reiteradament el PSM, la restricció total del transit rodat a la via.

Verger està convençut que els canvis que s’estan produint a la ciutat afavoreixen un canvi de model de mobilitat sostenible
que requereix confiança i temps per valorar-ne les avantatges. Però, en qualsevol cas, “no és assumible a aquestes alçades
plantejar-ne la supressió o el canvi de traçat, tal i com defensen algunes forces polítiques presents a Cort”.  Per això, el líder
nacionalista de Palma aposta per ampliar la xarxa de carrils bici, seguir fent feina per mantenir el bon nivell de freqüències
del transport públic, i amb la mirada posada en l’implantació de la bicicleta pública.
 

 

page 1 / 5



NÃºmero 13: Divendres, 24 de Setembre de 2010

 

page 2 / 5



NÃºmero 13: Divendres, 24 de Setembre de 2010

El PSM-EN de Palma reclama voreres per acabar amb la
inseguretat de la carretera d’Establiments
 

  

La Federació del PSM-Entesa Nacionalista de Palma lamenta la situació d’abandonament per part de les institucions que
sofreix Establiments des de fa 40 anys, principalment pel que fa a la via central de trànsit. En aquestes dècades els veïns del
poble de Palma han vist com la densitat de vehicles que hi transiten s’ha multiplicat exageradament, i en canvi la carretera no
s’ha modificat en cap aspecte.

El secretari general dels nacionalistes de Ciutat s’ha reunit avui amb l’associació de veïns d’Establiments per conèixer de
prop la problemàtica i estudiar les possibles solucions. De moment, Toni Verger s’ha compromès ha traslladar a les
institucions pertinents, és a dir, al Consell insular i a l’àrea de Mobilitat de Cort, aquesta situació i instar a crear un equip
tècnic que comenci a estudiar les possibles solucions. “És penós que una ciutat que aposta per un model de mobilitat
sostenible mantingui en aquest estat la carretera d’Establiments”.

En aquest sentit, Verger ha manifestat l’abandonament que sofreix aquest poble de Palma respecte a altres barriades de
Ciutat. El portaveu de l’associació de veïns, Joan Mas, ha remarcat el sentiment de desprotecció que senten respecte l’àrea
de mobilitat de Cort, i reclamen el mateix tracte, i per tant, el mateix nivell d’inversions que reben altres zones de la ciutat. “I
sobretot davant problemes d’inseguretat com aquest”, ha remarcat Mas.

“És urgent instal·lar voreres a la carretera, perquè ara per ara la inseguretat per als veïnats és màxima”. Verger és conscient
que anar pel tram que va des de la Creu de Puigpunyent fins passat Establiments, tant per aquells que utilitzen el transport
públic com pels qui vulguin passejar o anar amb bicicleta, és un perill greu per a la seguretat vial.
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La Regidoria de Cultura celebra el 75è aniversari de la primera
biblioteca municipal
 

El passat diumenge 19 de setembre va fer 75 anys que va obrir la primera biblioteca pública municipal de Palma, la biblioteca
de Cort. La inauguració de la biblioteca va ser un gran esdeveniment i és que l'aportació de la biblioteca de Cort, el seu fons i
les seves bibliotecàries ha estat molt significativa. Durant els anys ha sabut combinar les funcions de biblioteca popular,
centre d'erudició i refugi d'un patrimoni bibliogràfic valuosíssim per la ciutat.

Per celebrar-ho, des de la Regidoria de Cultura de Cort s’ha programat tot un seguit d'actes que han començat aquesta
setmana i s’allargaran fins la Diada de Sant Jordi. Durant tot el dia de dilluns 20, hi ha hagut visites guiades a la biblioteca,
Ona Mallorca ha fet una programació especial en directe des de Cort i a l'escriptor Miquel Rayó ha impartit una conferència
amb el suggerent títol "Blues dels pirates a Cort amb Tintín, triangulacions africanes i e-books".

Des de dimarts han començat les activitats relacionades amb l'escriptora de l'any, Carme Riera. Història, ciutat, i literatura
vistes amb ulls de dona, una bona manera de celebrar la trajectòria de biblioteca municipal de Cort i de desitjar-li un llarga i
pròspera vida.
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